
 
 

 

 

 
PLE ORDINARI DEL 30 DE MARÇ DE 2023 
 
 
1.- Aprovació de les actes anteriors.    
El Ple va aprovar les actes de les sessions del 20 d’octubre, 24 de novembre i 21 de desembre de 2022, i 26 
de gener i 9 de març de 2023 amb una consideració del regidor d’En Comú Podem sobre l’acta del 24 de 
novembre.  
UNANIMITAT 
 
2.- Donar compte dels Decrets d’Alcaldia.    
Es va donar compte de la relació de Decrets d’Alcaldia emesos del 14 de gener al 16 de març de 2023, que 
van dels números 48 a 325.  
 
3.- Proposta de sanció.    
El Ple va acordar sancionar una persona com a responsable d’una infracció molt greu, prevista en l’article 
62.12 de l’Ordenança, consistent en tenir gossos o animals potencialment perillosos sense llicència.  
UNANIMITAT 
 

4.- Proposta de premiats/des de la Nit de l’Esport.    
El Ple va acordar atorgar els Premis de la Nit de l’Esport 2022 a una sèrie d’esportistes i entitats. 
El regidor del PSC David Morales va explicar la constitució d’una comissió de premis, amb un representant 
de cada partit polític, que va validar la proposta de premiats.  
Tots els partits polítics, integrants d’aquesta comissió, van votar a favor d’aquest punt. 
UNANIMITAT   
 
5.- Compatibilitat de personal de l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt per exercir activitats en l’àmbit privat.    
El Ple va acordar reconèixer la compatibilitat de diferents persones funcionàries de l’administració local per 
prestar els seus serveis en el sector privat.   
UNANIMITAT 
 
6.- Aprovació inicial de la modificació de l’Ordenança reguladora de l’Impost sobre l’increment de 
valor dels terrenys de naturalesa urbana.    
El Ple va aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança fiscal número 4 reguladora de l’Impost sobre 
l’increment de valor dels terrenys de naturalesa urbana, amb els nous coeficients aprovats per la Llei de 
Pressupostos Generals de l’Estat.  
L’Alcalde, Ignasi Simón, va explicar que s’havien aprovat les ordenances abans que els pressupostos de 
l’Estat i que, per llei, ara calia adaptar els coeficients màxims d’aquesta ordenança segons s’havien modificat 
en els pressupostos generals.  
UNANIMITAT 
 
 
 
 

 



 
 

 

 
7.- Aprovació de la liquidació de contribucions especials d’obres de la part restant del carrer Major.    
El Ple va aprovar la liquidació de les contribucions especials per les obres que queden per fer al carrer Major. 
L’Alcalde va comentar que hi ha una trentena de persones a les quals cal girar contribucions i que hi ha un 
propietari que té moltes finques.   
UNANIMITAT 
 
8.- Aprovació inicial de la modificació de les bases reguladores d’ajudes per adquisició de llibres de 
text, fungibles i llicències digitals dins el Programa per fomentar la igualtat de l’accés a l’educació.   
El Ple va aprovar inicialment la modificació de les Bases reguladores d’ajudes de l’Ajuntament per a 
l’adquisició de llibres de text, fungibles i llicències digitals dins del Programa per fomentar la igualtat de l’accés 
a l’educació per a l’ensenyament d’educació primària i secundària (cicle inicial, mitjà i superior, i 1r, 2n, 3r i 
4t d’ESO).  
El regidor d’Educació, Fran Sánchez, va explicar que l’educació és viva i, per això, aquest projecte també és 
canviant, i que s’han fet tres modificacions: ajustaments segons les dades de comptabilitat, inclusió de 
material de producció pròpia i ajustament a la ràtio de cada centre, ja que hi ha dos centres d’ESO amb ràtios 
diferents. El regidor va dir que cada any es fa una valoració del projecte i que el document s’ha d’anar 
adaptant a la realitat de les escoles, ja que el seu material evoluciona. També va anomenar l’impacte 
econòmic que ha representat aquest projecte per cada centre educatiu durant aquest darrer curs escolar.  
El portaveu d’ERC, Iban Martínez, va insistir en què aquest projecte es podia haver implantat tot de cop, que 
econòmicament es podia haver fet, i no paulatinament. I va comentar que s’havia incorporat la seva petició 
de tenir en compte les ràtios.  
L’Alcalde va contestar que les fases no responien a un problema econòmic sinó de prova pilot.  
El portaveu de Junts, Manel Busquets, va comentar que aquest projecte anava a favor de la igualtat de tracte 
en l’ensenyament. 
UNANIMITAT  
 
9.- Aprovació de la modificació de les tarifes del servei d’auto-taxi per a l’any 2023.    
El Ple va aprovar les tarifes del servei d’auto-taxi per a l’exercici 2023 amb un increment del 5,20%.   
Els grups de l’oposició van comentar que l’augment estava justificat per l’increment de costos del transport i 
que l’augment fins i tot estava per sota de l’IPC.  
UNANIMITAT 
 
10.- Afers urgents.    
No n’hi havia. 
 

11.- Mocions.    
En Comú Podem va presentar una moció per a la millora dels Serveis Socials dels municipis de Catalunya. 
Aquesta moció proposava instar la Generalitat a l’execució del II Pla Estratègic de Serveis Socials 2021-
2024; instar els Ajuntaments i entitats supramunicipals a l’aposta per la gestió directa i la recuperació dels 
serveis de la cartera; i instar les Diputacions a la coordinació d’un estudi per determinar l’acompliment de les 
actuacions de suport i seguiment previstes per la Llei de Serveis Socials; entre altres 
qüestions.  
La regidora d’Acció Social, Lourdes Martín, va dir que l’exposició de la moció s’apropava 
a la realitat de Serveis Socials i en contemplava la problemàtica. La regidora va destacar 
que l’atenció directa és bàsica en el servei i que la feina en aquest sector mina la salut 
mental dels professionals que s’hi dediquen. Lourdes Martín va explicar que s’havien fet 
canvis en l’espai per evitar conflictes amb els usuaris. 



 
 

 

 
 
El portaveu d’en Comú Podem va puntualitzar que la moció no volia criminalitzar els usuaris de Serveis 
Socials. 
La regidora d’Atenció Social va dir que hi ha usuaris conflictius, però que la majoria són respectuosos.  
El portaveu d’ERC, Iban Martínez,  va fer constar que cada cop hi ha més diferències entre rics i pobres, i 
que cada cop hi ha més gent amb necessitats bàsiques, i va dir que cal un treball conjunt en un mateix sentit 
en què la prioritat siguin els serveis a les persones. Martínez va destacar la importància i l’eficàcia dels Serveis 
Socials locals per la seva proximitat. Del Pla Estratègic va dir que calia reclamar que s’activi i vagi més ràpid. 
El portaveu de Ciutadans, Oriol Vera, va dir que els Serveis Socials de l’Ajuntament són la primera base de 
la gent que ho necessita i que s’ha de millorar el pressupost i reclamar a la Diputació la part proporcional de 
la inversió.  
El portaveu de Junts, Manel Busquets, també va comentar que amb les barreres tecnològiques allunyem els 
usuaris dels agents, i que cal facilitar l’apropament, sobretot a l’Ajuntament que és el primer agent del circuit.  
UNANIMITAT 
 
Els grups d’ERC, En Comú Podem i Junts van presentar una moció conjunta contra el projecte de Quart 
Cinturó i per una alternativa de mobilitat sostenible pel Vallès. Aquesta moció proposava acordar de 
manifestar el rebuig a la construcció del Quart Cinturó i instar les administracions competents a reconsiderar 
el projecte i buscar un consens buscant alternatives sostenibles, entre altres qüestions.  
El portaveu de Junts, Manel Busquets, va dir que, per desgràcia, ja existia un tram d’aquesta infraestructura 
i que el seu grup està en desacord amb el tram de Terrassa a Granollers. Busquets va manifestar que cal 
apostar pel transport públic i sostenible, i no per models del passat. També va anomenar l’afectació que 
suposaria per a llocs emblemàtics com Santa Justa i va concloure que el seu grup no volia que es trinxessin 
més espais verds com va passar amb Can Montcau.  
El portaveu d’ERC, Iban Martínez, va dir que feia més de 30 anys que molta gent lluitava perquè no es faci 
aquest monstre d’asfalt, que no compleix les exigències ambientals. Va dir que aquest model de mobilitat no 
funciona i que calen més autobusos, ferrocarrils, connexions internes, espais per a bicis i patinets, fomentar 
la mobilitat i la seguretat, i ser eficients amb el transport públic.  
L’Alcalde, Ignasi Simón, va dir que, anys enrere, no hi havia tants colꞏlapses de trànsit i que s’ha de 
progressar. Va dir estar d’acord en anar cap a un transport més sostenible, en connectar els dos vallesos en 
tren, en fer un tercer carril a la C-17. I va afegir que el seu partit sempre havia tingut una posició clara contra 
el Quart Cinturó, amb la informació que es tenia fins ara que no havia canviat dels del 2010 (va relatar els 
vots en contra en altres plens) i va dir que al seu partit li hagués agradat que se’ls hagués tingut en compte 
en la presentació de la moció conjunta.  
El portaveu d’En Comú Podem, Antonio Polo, va comentar que ara hi ha més emergència climàtica. I, sobre 
la moció conjunta, va dir que en una reunió prèvia de tots els grups on s’havia parlat de manifestació i moció, 
havien entès que el PSC, de moment, no volia fer cap acció.  
El portaveu del PSC, Fran Sánchez, ho va aclarir i va dir que el seu partit no s’oposa a continuar buscant 
propostes en comú.  
El portaveu de Ciutadans, Oriol Vera, va dir que ja se n’havia parlat l’any 2010 i que ara mateix no hi havia 
cap iniciativa concreta per al Vallès, que encara no s’ha vist el traçat. Va comentar que 
quan hi hagi un projecte ferm de 4t Cinturó a Lliçà d’Amunt ja en parlaran.   
PSC: A FAVOR 
ERC: A FAVOR 
EN COMÚ PODEM: A FAVOR 
CIUTADANS: ABSTENCIÓ 
JUNTS: A FAVOR 



 
 

 

 

12.- Precs i preguntes.    
 

En Comú Podem va formular preguntes relatives a les instal∙lacions i emplaçaments amb amiant, i la transp 
 


